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PROTOKÓŁ nr 12/15 

 

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miejskiej w Wieluniu 

odbytego w dniu 29 grudnia 2015 r., w sali nr 101 Urzędu Miejskiego w Wieluniu  

pod przewodnictwem Pana Sławomira Kaftana 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
1) Pan Zdzisław Czerniak  

2) Pan Franciszek Dydyna  

3) Pan Sławomir Kaftan – przewodniczący 

4) Pan Czesław Korpal- zastępca 

5) Pan Mieczysław Majcher 

6) Pan Piotr Radowski 

7) Pani Janina Zapłotna 

 

Ponadto obecni na posiedzeniu: 

1. Pan Paweł Okrasa - Burmistrz Wielunia  

2. Pani Maria Zarębska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa 

3.  Pan Waldemar Kluska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

4. Pani Danuta Kondracka – Skarbnik Miasta 

 

Lista obecności członków komisji oraz obecnych gości stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Prezentacja porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2015 rok. 

4. Zaopiniowanie uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/47/15 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wieluń na lata 2015-2022. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2015. 

6. Zaopiniowanie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIV/157/15 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranego terenu 

przy ul. Baranowskiego w Wieluniu. 

7. Stan realizacji inwestycji na dzień 31.10.2015 r. 

8. Sprawy różne, korespondencja. 

9. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan dokonał otwarcia posiedzenia witając serdecznie 

wszystkich przybyłych. Następnie stwierdził prawomocność obrad (na stan 8 członków, 

obecnych 8). 

Punkt 2  

Prezentacja porządku obrad. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan poinformował, że każdy z radnych porządek obrad 

otrzymał. Nikt nie wniósł uwag do porządku obrad.  
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Punkt 3 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2015 rok. 

(zał. nr 2).  

 

Uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 7 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 87/12/15 

stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Punkt 4 

 

Zaopiniowanie uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/47/15 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieluń na lata 2015-2022 (zał. nr 4). 

 

Uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 7 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 88/12/15 

stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Punkt 5 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2015 (zał. nr 6). 

 

Autopoprawka stanowi zał. nr 7. 

 

Radny Jan Kępiński zapytał, czy tylko jedna firma przygotowuje dokumentacje w sprawach 

geodezji i kartografii? 

 

Skarbnik Miasta Danuta Kondracka tak jest tylko jedna. 

 

Radny Zdzisław Czerniak zapytał co stanie się z różnicą, która pozostała w sprawie remontu 

remizy w Kadłubie?  

 

Skarbnik Miasta Danuta Kondracka odpowiedziała, że jeżeli środki zaplanowane w tym 

roku nie zostaną wydatkowane, a jest zawarta umowa z wykonawcą to można przenieść jako 

niewydatkowane, czyli więcej zostanie wypłacone w przyszłym roku. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 7 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 89/12/15 

stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Punkt 6 
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Zaopiniowanie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIV/157/15 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranego terenu 

przy ul. Baranowskiego w Wieluniu (zał. nr 9). 

 

Radny Jan Ciosek zwrócił uwagę, iż w tytule projektu uchwały powinna zostać wpisana ul. 

Ciepłownicza, byłoby to bardziej czytelne. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Maria Zarębska 
odpowiedziała, że w paragrafie pierwszym projektu uchwały podano, że zmianie ulega tytuł 

uchwały w którym dodano ul. Ciepłowniczą. 

 

Radny Mieczysław Majcher zapytał, kto jest wnioskodawcą i jaki jest cel zmiany? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Maria Zarębska 
odpowiedział, że wnioskodawcą jest gmina i Państwowa Szkoły Muzycznej I stopnia. 

Ponieważ to był budynek biurowy musimy zmienić na szkołę. 

 

Radny Mieczysław Majcher zapytał, czy to dotyczy tylko tego obszaru na którym znajduje 

się szkoła nic więcej? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Maria Zarębska 
odpowiedział, że nic więcej. Zmianie ulega tylko drugi załącznik, który dotyczy tylko 

budynku po powiatowym urzędzie pracy. 

 

Radny Mieczysław Majcher przypomniał, że w przyszłym roku miały być rozpoczęte prace 

remontowe, a budynek został kupiony za 290 000 zł i został przekazany Skarbowi Państwa na 

szkołę muzyczną. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy już budynek został przekazany Skarbowi 

Państwa? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Maria Zarębska 
odpowiedziała, że jest umowa użyczenia. Jest zmiana sposobu użytkowania. 

 

Radny Mieczysław Majcher powiedział, że Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego w przyszłym roku miało przeznaczyć środki na remont, rozbudowę i 

przebudowę tego budynku pod szkołę. Zapytał, czy istnieje zagrożenie utraty środków na 

remont w związku z nieprzygotowaniem budynku? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Maria Zarębska 
odpowiedziała, że z tego co wiadomo to do końca roku ma być projekt. Uważa, że wszystko 

jest na dobrej drodze. Do pozwolenia na budowę potrzebna jest zmiana nazwy. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan wyjaśnił, że starostwo powiatowe nie wyda na ten 

moment pozwolenia na budowę ponieważ projektant wystąpił o uzupełnienie dokumentacji. 

Obecnie nie może być tam szkoła muzyczna ponieważ jest to teren przemysłowy. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Maria Zarębska dodała, że 

jest zmiana na budynek biurowy, a później na szkołę. Pan burmistrz uzgodnił to z 

ministerstwem. Jest projekt przygotowywany na budynek biurowy i taki projekt przyjmą. 

 

Radny Piotr Radowski stwierdził, że aby uzyskać pozwolenie najpierw należy 

przemianować budynek na biurowy, a następnie zwrócić się o zgodę na udzielenie środków 

na utworzenie szkoły. 
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Przewodniczący Sławomir Kaftan podsumował, że ta uchwała nie ma wpływu na dotacje 

tylko na to, czy będzie udzielone pozwolenie na budowę. Jeżeli chciano by uzyskać 

pozwolenie na budowę pod szkołę muzyczną to najpierw musiałby tam istnień plan 

przestrzennego zagospodarowania, że tam może istnieć szkołę. Do końca roku nie będzie 

planu, że tam może istnieć szkoła, tam może być budynek biurowy. 

 

Radny Mieczysław Majcher czyli będzie on traktowany jako budynek biurowy? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Maria Zarębska tak, a w 

między czasie będzie zmieniony plan miejscowy. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan czy do tego będzie potrzebna zmiana w studium? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Maria Zarębska nie do tego 

nie potrzeba zmiany w studium. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 7 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 90/12/15 

stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 

Punkt 7 

 

Stan realizacji inwestycji na dzień 31.10.2015 r. (zał. nr 11). 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan przypomniał, że punkt został zdjęty z porządku obrad 

poprzedniej komisji. Zwrócono się ponownie do burmistrza o uzupełnienie informacji 

natomiast nadal jest ona niepełna, gdyż nie ujęto pewnych zakupów i zadań. W związku z tym 

zarządził głosowanie: kto jest za nieprzyjęciem informacji, kto jest przeciw, a kto wstrzymał 

się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 7 głosach „za”) nie 

przyjęła informacji.  

Punkt 8 

 

Sprawy różne, korespondencja. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

Punkt 9 

Zamknięcie posiedzenia komisji.  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zamknął posiedzenie Komisji Budżetowo-Gospodarczej. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:      

   

Justyna Orżanowska 

                                                                                                             Przewodniczący komisji 

 

        Sławomir Kaftan 


